
NSF MØTEREFERAT 
 
 

 

Emne: Fylkesstyret NSF Rogaland 
 

Møtetidspunkt: 3. november 2022 
 

Møtested: Løkkeveien 10 

Referent: Stina Gustafsson  

 
Møtedeltakere:  
 
Fylkesstyremedlemmer:  
Aud Hølland Riise (leder),   
Siri Rugland Ree (nestleder) 
Bjørg G. Foldøy 
Monica E. E. Olsen 
Nina Budal 
Henriette Muri Thowsen (stud. repr) 
Kristoffer Andreas Haugen (stud. repr) 
Elisabeth Granly Knudsen 
Susanne Borre (1. vara) 
Gunn Elin Rossland 
Monika B. Knudsen Dybdahl, 
Signe Helen Sjursen 
 
Forfall: Inger Brit T. Bakkalia (faggrupperepr.), Allaug U. Oksum (faggrupperepr) 
 
Andre:  
Marita Hilleren, adm leder på teams 
 
 
Distribuert til: Alle fylkesstyremedlemmer og varamedlemmer, samt ansatte ved kontoret.  
  

   

Sak  Kommentarer Vedtak 

36/22 
Godkjenning av innkalling og 
saksliste 

 Godkjent 

37/22 
Godkjenning av referat fra 
7.september 

 Godkjent 

 

Gjennomgang av Valg LM 2023 v/ 

Bente Leversen, 1.vara sentral 

nominasjonskomite. 

 

  

38/22 

Valg av AU representant 

 

Susanne Borre valgt. 

Monika Dybdal vara.  

 

Godkjent 

39/22 

Møtedatoer for 2023 neste år: 

 

Fylkesstyret vedtar følgende datoer: 

Tirsd.19.jan. Tirsd.11.april, Tirsd.6.juni 

Tirsd.19.sept. Torsd.14.des. 

 

 

 

Godkjent 



40/22 

Status økonomi- redusert budsjett 

og konsekvenser for 

handlingsplanen 2023 

 
 
 
 
 
 
 

Gjennomgang av foreløpig tildelt budsjett 

ved Marita. Det er søkt om ekstra midler. 

Saken må derfor utsettes til neste møte – 

7. desember. 

 

 

41/22 

 
Fylkesmøte 2023-forslag til 

omprioritering grunnet redusert 

budsjett 

 
 

Budsjett tildeling til Fylkesmøtet 2023 er 
lavere enn tidligere år. Vi utsetter sak 
40/22 til neste møte på grunn uavklart 
budsjett. Budsjettprosessen har tatt lengre 
tid enn vanlig. 
  
 

Fylkesstyret 
vedtar følgende: 
Fylkesstyret gir 
fylkesledelsen 
og administrativ 
leder fullmakt til 
å se på 
muligheter for å 
omdisponere 
midler på en 
måte som ikke 
går ut over 
tillitsvalgte og 
medlemmer, ved 
å vurdere 
gjennomføringen 
av HTV-
konferansene på 
en rimeligere 
måte.  
 

Orienteringssak 

 
Oppmøte på konferanser  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lønnstabell 
 
Sykepleierprisene 

 
 
 

• Oppmøte på konferanser. 

Fylkesledelsen påpekte ulempen 

ved at man melder seg på 

konferanser og ikke møter opp. Vi 

minner hverandre på ansvaret for 

NSF sin økonomi knyttet til dette. 

Det er mulig å ta i bruk ta No 

show, dette blir gjort på NSF sine 

lederkonferanser. Det ble litt 

diskusjon rundt dette, det er nå 

bare en orienteringssak, men tas 

opp som vedtakssak på neste 

møte.  

• Lønnstabell er ny, oppfordring om 

å bruke den og informere om den. 

• Årets 

sykepleier/leder/praksisveileder. 

Årets priser, spre info. Husk at 

kandidater kan foreslås flere 

ganger.  

 

 

Eventuelt 

 
 
 

Monica Dybdal: Ønsker at møtestart blir 

mer koordinert med når buss fra nordfylket 

kommer til Stavanger. Fylkesledelsen ser 

på muligheter for å justere møtetidspunkt, 

 



mulig det er mest hensiktsmessig å starte 

tidligere enn å avslutte senere på 

ettermiddagen. 

Kristoffer Haugen: Ønsker en tydeligere 

forretningsorden i fylkesstyremøtene. 

Studentenes forretningsorden sendes til 

fylkesledelsen som videre kommer med 

forslag til fylkesstyret. AU lager et forslag til 

neste møte.  

 

 

 

 


